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1   STYRELSENS KONSTITUTION OCH ARBETSFÖRDELNING 
 
 
 
Styrelsen konstituerade sig efter årsmötet 2022-04-28 och har under resten av 
verksamhetsåret bestått av: 
 
Ordförande Gert Svensson 
Vice Ordf. Alexander Jonsson 
Kassör Ingemar Jonsson  
Sekreterare Hans Drugge  
Ledamot Jonas Sjöström 
Ledamot Vakant 
 
Jonas Sjöström har under året avgått från styrelsen och har därefter inte deltagit i 
styrelsearbetet. 
 
 
Styrelsens har i huvudsak arbetat med följande under året: 
 

• Plan och byggfrågor, speciellt ”Vegavillan”. 
• Kontakt med kommunen angående badplatsen i Söderhagen. 
• Trafik: Buller från motorvägen, Tvärförbindelse Södertörn, Risk för olyckor på 

Gamla Dalarövägen. 
• Vega Familjedag samt Valborgsmässofirandet kunde genomföras igen efter 

att pandemin har minskat. 
• En valdebatt om Vegafrågor genomfördes med ledande Haninge politiker. 
• Medlemsinformation via vår Facebook samt hemsida. 
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• Införande av betalning av medlemsavgifter och andra betalningar via Swish för 
att förenkla för medlemmar. 

• Föreningen har inlett diskussioner med bostadsrättsföreningar i Vega för 
samarbete om vissa frågor. 
 

Styrelsen har under året hållit 8 protokollförda möten samt årsmötet enligt ovan. 
Vid årsmötet gav Maria Fredlund samt Johannes Pennström, Energi och 
Klimatrådgivare vid Haninge kommun en presentation om solceller. 
 
2   MEDLEMMAR  
 
Antalet medlemmar i slutet av året var 115, vilket är på samma nivå som de senaste 
åren. 
 
 
3   EKONOMI 
 
Balans, samt resultaträkning och budgetförslag redovisas på Årsmötet. 
 
4   VERKSAMHET UNDER ÅRET 
  
4.1 Valborgsmässofirandet 
 
Valborgsmässofirandet genomfördes som traditionellt med brasa, fackeltåg, 
korvgrillning och lotteri.  Deltagandet var rekordstort. 
 
4.2 Vega Familjedag 
 
Vega familjedag med Vegaloppet genomfördes i samarbete med Vega FC. Även här 
var antal deltagare rekordstort. 
 
4.3. Vega Valdebatt 
 
En valdebatt anordnades i augusti för att diskutera lokala frågor som berör Vega. Alla 
partier i kommunfullmäktige ställde upp och diskussionen fortsatte längre än planerat. 
 
4.4 Vegavillan 
 
Den anrika Vegavillan brann upp 2019. Kommunen har beslutat att ej godkänna den 
planbegäran för flerbostadshus som inkommit.  Byggbolaget har senare inkommit 
med en ny begäran om planändring och kommunen har sagt att man ska behandla 
ärendet när man får tid, vilket kommer att ta många år. Föreningen verkar för att 
eventuell ny bebyggelse på tomten ska anpassas till omgivande villor och har under 
2022 följt upp detta med Haninge kommun och fortsätter bevaka ärendet. 
 
4.5 Buller från motorvägen 

 
Buller från motorvägen har diskuterats i styrelsen under lång tid. Vi gjorde också en 
bullermätning 2020 på några tomter med en bullermätare lånad av Villaägarna. Den 
visade att gränsvärdena överskreds något på de uppmätta platserna. Detta har 
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rapporterats till Haninge kommun och Trafikverket. Det inledde en dialog med 
politiker i Haninge och med Trafikverket där vi under 2022 inkommit med mer 
underlag på att bullerskyddet borde byggas ut och göras mer effektivt. Frågan lyftes 
också på den valdebatt som föreningen arrangerade. 
 
 
 
4.6 Bevarande av badplatsen Söderhagen 

 
Föreningen inledde tidigare en diskussion med kommunen om badplatsen i 
Söderhagen eftersom det förekom rykten om att den skulle läggas ner. Badbryggan 
och sand har tidigare betalts av föreningen. Kommunen säger att det är för stort 
ansvar att göra det till en officiell badplats där man måste följa EU-regler mm. Under 
2022 har detta lett till en överenskommelse med kommunen att föreningen sköter 
bryggan och den får ligga vid badet utan kostnad för föreningen. Föreningen har 
också skaffat en ny livboj till bryggan. Diskussionen med kommunen om att städa 
badplatsen samt att bekosta ny sand fortsätter. 
 
4.7 Dagvattendamm vid Täckeråkersviken 
 
Kommunen har beslutat anlägga en dammanläggning för dagvatten i 
Täckeråkersviken på Drevviken. Projektet är nu en projekteringsfas och föreningen är 
i kontakt med kommunen och projektörer för att kunna påverka detaljutformningen. 
 
 
5   FÖRENINGEN PÅ FACEBOOK  
 
Vega Villaförening finns sedan ett antal år på Facebook som  
www.facebook.com/vega.villa.forening. Sidan är mycket populär med över 686 
följare. Det är ett enkelt och effektivt sätt att kommunicera med varandra om det som 
händer i Vega och där ser vi till att alltid uppdatera med nyheter/information och 
andra aktuella frågor. Facebook sidan kan nås utan att man behöver vara Facebook 
medlem. 
 
6   FÖRENINGENS HEMSIDA 
 
På hemsidan www.vegavillaforening.se finns medlemsinfo, yttranden, samt 
kontaktinformation. Där finns även en historik med gamla foton från Vega.  
Nya medlemmar kan under fliken ”Ny medlem” anmäla sig genom att fylla i 
formuläret. 
 
7   INFORMATION TILL MEDLEMMARNA 
 
All information läggs ut på Facebook och hemsida.  
 
Styrelsen 


